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PROTOKÓŁ NR XLI/2013 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 11 października 2013 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 11 

października 2013 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w 

Nowym Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 12
00

 do godz. 14
00

. 

 

Obradom sesji przewodniczył pan Zbigniew Kacprzyk – przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było 12 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy      p. Barbara Gąsiorowska 

2. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik Nr 2 do protokołu. 

3. Mieszkańcy Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

 

 

PKT 1 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych otrzymał w 

ustawowym terminie proponowany porządek obrad, zapytał czy są wnioski lub 

uwagi do proponowanego porządku obrad. Wniosków i propozycji nie 

zgłoszono przyjęto porządek obrad w następującym brzmieniu: 

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji. 

3. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji.  

4.Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

5. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy na 2013 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2013-2018. 

c) upoważnienia Burmistrza do zakupu nieruchomości. 

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 
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PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej pan Zbigniew Kacprzyk poinformował, że 

protokół z poprzedniej sesji Rady był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i 

zapytał czy są zastrzeżenia lub uwagi do protokółu z ostatniej sesji. Radny 

Tomasz Pietrucha wnioskował o uzupełnienie swojej wypowiedzi w protokole z 

ostatniej sesji w Pkt. 8. Podkreślił, że zaproponował lokalizację samolotu na 

działce po byłym klubie wojskowym, którym jest współwłaścicielem na 

zasadach takich, jak będzie prowadzona inwestycja pomostu przy ul. Góra lub 

na zasadach takich, jak proponowano wspólnotom na terenie osiedla po byłej 

Jednostce Wojskowej.  

Wypowiedź radnego Tomasza Pietruchy została uzupełniona w protokole 

ostatniej sesji Rady Miejskiej z dnia 27 września 2013 roku w następującym 

brzmieniu: ,,Radny Tomasz Pietrucha przypomniał, o wcześniejszych 

zgłaszanych możliwościach lokalizacji samolotu m. in. na działce w 

miejscowości Łęgonice lub na terenie gruntu dawnego klubu wojskowego, 

którego radny jest współwłaścicielem.  

Radny Pietrucha proponuje lokalizację samolotu na działce po byłym klubie 

wojskowym, którym jest współwłaścicielem na zasadach takich, jak będzie 

prowadzona inwestycja pomostu przy ul. Góra lub na zasadach takich, jak 

proponowano wspólnotom na terenie osiedla po byłej Jednostce Wojskowej”. 

Pan Przewodniczący Rady wyjaśnił, że w protokole poprzedniej sesji wystąpiła 

niewielka zmiana w zapisie w wypowiedzi radnego, ale w kwestii możliwości 

lokalizacji samolotu na działce prywatnej zapis jest umieszczony.  

Przystąpiono do głosowania wniosku radnego Tomasza Pietruchy, za - 3 

radnych na stan obecnych na sali 12 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się - 9.  

Przystąpiono do głosowania protokołu z sesji z proponowanymi zmianami 

wniesionymi przez radnego Tomasza Pietruchę. W głosowaniu za – 12 radnych 

przy obecnych na sali 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Protokół z 

ostatniej sesji został przyjęty.  

 

PKT 3 

Przewodniczący Rady zwrócił się do przewodniczących poszczególnych Stałych 

Komisji Rady Rady Miejskiej o złożenie informacji o przebiegu prac komisji w 

okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo- Budżetowej p. Ignacy Król 
poinformował, że w okresie międzysesyjnym komisja odbyła jedno posiedzenie 

w dniu 10 października 2013 roku, na którym zajmowano się następującymi 

sprawami: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesje Rady. 

2. Zapoznanie się wydanie opinii wniosków, które zostały złożone do 

projektu budżetu na 2014 rok. 

3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 
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W punkcie 1 posiedzenia komisji Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator 

zapoznała członków komisji z projektami uchwał w sprawie: 

- zmian w budżecie gminy na 2013 rok. Poinformowała, że planowane wydatki 

budżetu gminy na 2013 rok zmniejsza się o kwotę 84 000,00 zł. Ustala się 

dochody budżetu gminy na 2013 rok w łącznej kwocie 22 696 194,22 zł. Ustala 

się wydatki budżetu gminy na 2013 rok w łącznej kwocie 24 582 194,22 zł. 

Zmianie ulega Tabela Nr 3 do uchwały budżetowej na 2013 rok ,,Plan 

wydatków na zadania inwestycyjne w 2013 roku”. Plan wydatków majątkowych 

ulega zmniejszeniu o kwotę 84 000 zł. Aktualne brzmienie przedstawia 

załącznik Nr 2 do niniejszej uchwały. Ustala się deficyt w wysokości 1 886 000 

zł. Dokonuje się zmiany nazwy zaplanowanego do realizacji w 2013 roku 

zadania inwestycyjnego pn. ,,Budowa sztucznego lodowiska ORLIK BIAŁY”. 

Aktualna nazwa zadania brzmi ,, Budowa lodowiska sztucznie mrożonego z 

wykorzystaniem płyty w sezonie letnim” Ponadto pani Skarbnik poinformowała, 

że w związku z tym, że zadanie to będzie realizowane w 2014 roku dokonuje się 

zmniejszenia planu w 2013 roku o kwotę – 84 000,00 zł.  

 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2013-2018. Pani Skarbnik poinformowała, że w załączniku Nr 1 niniejszego 

projektu wprowadza się zmiany polegające na dostosowaniu prognozy do 

uchwały budżetowej Gminy na 2013 rok. W załączniku Nr 2 wprowadza się 

zmiany polegające na wprowadzeniu nowego przedsięwzięcia w zakresie 

wydatków majątkowych w ramach wydatków na programy, projekty lub zadania 

pozostałe – ,,Budowa lodowiska sztucznie mrożonego z wykorzystaniem płyty 

w sezonie letnim” o łącznych nakładach finansowych 30 000,00 zł. z limitem w 

roku 2013 – 5 000,00 zł. w roku 2014 – 25 000,00 zł. W związku z 

wprowadzonymi zmianami kwota wyniku budżetu oraz kwota przychodów 

budżetu w 2013 roku uległy zmniejszeniu. W związku z powyższym niski 

poziom osiągnęły także wskaźniki zadłużenia do dochodów ogółem w 

poszczególnych latach prognozy, które pozostają na bezpiecznym poziomie.  

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu za przyjęciem powyższych 

projektów uchwały na stan obecnych 4 radnych na sali za 4 radnych, przeciw 0, 

wstrzymało się 0.  

 

Pani Burmistrz Barbara Gąsiorowska zapoznała członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza do zakupu nieruchomości. Pani 

Burmistrz wyjaśniła, że Rada Miejska podjęła we wrześniu br. uchwałę 

upoważniającą Burmistrza do zakupu nieruchomości – teren Ogniska Pracy 

Pozaszkolnej. W trakcie przygotowywania dokumentacji mających na celu 

finalizacji transakcji stwierdzono, ze numer księgi wieczystej jest błędnie 

podany. Obecnie księga została sprawdzona, a jej numer został poprawiony w 

treści decyzji.  
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Punkcie 2 posiedzenia członkowie komisji zapoznali się z wnioskami, które 

zostały złożone do projektu budżetu na 2014 rok. Członkowie Komisji 

analizowali wszystkie zgłoszone wnioski do projektu budżetu na 2014 r. zadania 

ujęte będą realizowane w miarę możliwości przeznaczonych środków. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej p. Teresa Dudek 

poinformowała, że w okresie międzysesyjnym odbyło się posiedzenie komisji w 

dniu 11 października 2013 roku. Na którym zajmowano się następującymi 

sprawami: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

2. Zapoznanie się z wnioskami złożonymi do projektu budżetu na 2014 rok. 

3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

W punkcie 2 członkowie komisji zapoznali się z wnioskami, które zostały 

złożone do projektu budżetu na 2014 rok.  

Sekretarz Miasta i Gminy p. Iwona Kieszek zapoznała członków komisji z 

projektami uchwał w sprawie: 

- w sprawie upoważnienia Burmistrza do zakupu nieruchomości. Pani Sekretarz 

wyjaśniła, że Rada Miejska podjęła we wrześniu br. uchwałę upoważniającą 

Burmistrza do zakupu nieruchomości – teren Ogniska Pracy Pozaszkolnej. W 

trakcie przygotowywania dokumentacji mających na celu finalizacji transakcji 

stwierdzono, ze numer księgi wieczystej jest błędnie podany. Obecnie księga 

została sprawdzona, a jej numer został poprawiony w treści decyzji.  

 

- zmian w budżecie gminy na 2013 rok. Pani Sekretarz poinformowała, że 

dokonuje się zmiany nazwy zaplanowanego do realizacji w 2013 roku zadania 

inwestycyjnego pn. ,,Budowa sztucznego lodowiska ORLIK BIAŁY”. Aktualna 

nazwa zadania brzmi ,,Budowa lodowiska sztucznie mrożonego z 

wykorzystaniem płyty w sezonie letnim” Ponadto pani Sekretarz 

poinformowała, że w związku z tym, że zadanie to będzie realizowane w 2014 

roku dokonuje się zmniejszenia planu w 2013 roku o kwotę – 84 000,00 zł.  

 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2013-2018. Pani Sekretarz poinformowała, że w załączniku Nr 1 

niniejszego projektu wprowadza się zmiany polegające na dostosowaniu 

prognozy do uchwały budżetowej Gminy na 2013 rok. 

W głosowaniu za przyjęciem powyższych projektów uchwał na stan obecnych 4 

radnych na sali za 4 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  

Na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą w dniu 11 października 2013 roku wypracowano i przekazano następujące 

wnioski:  

1. Radny Andrzej Zając wnioskował: 
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- o wykonanie przejścia dla pieszych we wsi Domaniewice przed 

skrzyżowaniem drogi powiatowej Nowe Miasto-Tomaszów Mazowiecki i 

Domaniewice – Żdżary. 

2. Radny Kazimierz Tomczyk wnioskował: 

- o ustawienie znaku informacyjnego we wsi Rokitnice (uwaga zwierzęta 

domowe). 

 

Członkowie Komisji zapoznali się z pismem p. Mariana Dziedzica , które 

wpłynęło do tutejszego Urzędu data wpływu dn. 04.10.2013 r.  

 

Przewodniczący Komisji Oświatowo-Społecznej Rady Miejskiej p. 

Stanisław Motyl poinformował, że posiedzenie komisji w okresie 

międzysesyjnym się nie odbyło.  

Następnie przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do przewodniczących 

Stałych Komisji Rady Miejskiej. Pytań nie zgłoszono.  

 

PKT 4 

Burmistrz Miasta i Gminy pani Barbara Gąsiorowska przedstawiła 

sprawozdanie za okres międzysesyjny tj. od 27.09.2013r. r. do 11.10.2013 r. 

 

1. Nasz SP ZOZ Nowe Miasto nad Pilicą otrzymał tytuł Lidera Regionu 2013 

roku w kategorii Zdrowie. W tym roku, już po raz siódmy, Kapituła 

Nagrody Liderzy Regionu 2013 wybrała firmy i instytucje , które wnoszą 

trwały wkład w rozwój gospodarczy naszego rejonu.  

 

2. W dniu 5 października 2013 roku odbyło się uroczyste otwarcie gminnego 

targowiska "Mój Rynek" w Nowym Mieście nad Pilicą. W uroczystości 

udział wzięli: Poseł na Sejm RP Mirosław Maliszewski, Marszałek 

Województwa Mazowieckiego Adam Struzik, Wicewojewoda 

Mazowiecki Dariusz Piątek, Radny Sejmiku Województwa 

Mazowieckiego Leszek Przybytniak, Starosta Powiatu Grójeckiego 

Marian Górski, Członek Zarządu Powiatu Grójeckiego Krzysztof Fiks, 

Kierownik Biura Powiatowego ARiMR Robert Dobosz, radni Rady 

Miejskiej, sołtysi, zaproszeni goście, kupcy oraz mieszkańcy naszej 

gminy. 

 

3.Odbywają się zebrania wiejskie w poszczególnych sołectwach. Tematem 

jest gospodarka odpadami na terenie naszej gminy.  

 

4.Ogłoszony został przetarg na budowę kanalizacji deszczowej 

(odwodnienie) w ul. Podgórnej w Nowym Mieście nad Pilicą. Termin 

składania ofert upływa 16 października 2013 roku. 
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5.Opublikowane zostało w naszym biuletynie ogłoszenie dotyczące 

sprzedaży pomnika samolotu LIM. Ogłoszenie opublikowano na okres 14 

dni do 18 października 2013 roku. 

 

6.W dniu 12 października 2013 roku mija 3 rocznica katastrofy drogowej pod 

Nowym Miastem. Zginęło wtedy 18 osób, mieszkańców gminy Drzewica. 

 

Radny Tomasz Pietrucha poruszył kwestię budowy parkingu przy cmentarzu 

komunalnym w Nowym Mieście nad Pilicą. Radny z racji na obecność na 

uroczystości otwarcia targowiska miejskiego Marszałka Województwa 

Mazowieckiego p. Adama Struzika zapytał, czy udało się przyspieszyć 

realizację budowy parkingu przy cmentarzu nowomiejskim. 

Pani Burmistrz wyjaśniła, że były prowadzone rozmowy i jak wiadomo były 

upoważnione osoby do pozyskiwania środków finansowych dla zadania budowa 

parkingu przy cmentarzu nowomiejskim. Na jednej z poprzedniej sesji padły 

słowa osób, które zadeklarowały swoją pomoc w kwestii realizacji zadania. W 

związku z powyższym radny może podjąć inicjatywę starania w zakresie 

budowy parkingu. 

Następnie pani Burmistrz odniosła się do zaplanowanego zadania 

inwestycyjnego budowa obwodnicy nowomiejskiej. Przetarg na wykonawcę 

zadania został ogłoszony. Oznacza to, że projekt techniczny zaplanowany jest 

do wykonania, jeżeli nie wystąpią nieprzewidziane trudności. Będzie to droga, 

która w dużym stopniu zmieni nasze miasto, która sprawi, że miasto stanie się 

przejezdne, przyjazne i dobrze skomunikowane.  

Radny Tomasz Pietrucha odniósł się do osób upoważnionych do 

reprezentowania gminy na zewnątrz oraz do pozyskiwania środków 

finansowych, więc te osoby powinny zabiegać o środki zewnętrzne.  

Pani Burmistrz prosiła radnego o zapoznanie się z ustawą o samorządzie 

gminnym, w której odpowiedni artykuł określa kto powinien reprezentować 

Gminę na zewnątrz i zachęciła Radnego do pomocy w pozyskiwaniu środków 

na budowę parkingu przy cmentarzu. 

 

PKT 5 

Przewodniczący Rady poinformował o wnioskach i pismach, które 

wpłynęły do Biura Rady: 

- - od mieszkańców wsi Pobiedna z dn. 05.08.2013 r. 

- od p. Zbigniewa Kacprzyka Przewodniczącego Rady Miejskiej i mieszkańców 

miejscowości Żdżary z dn. 24.09.2013 r. 

- od Zakładu Usług Komunalnych z dn. 27.09.2013 r.  

- od p. Lidii Gaca sołtys wsi Wierzchy z dn. 27.09.2013 r. 

- od p. Mirosława Borsa Radnego Rady Miejskiej i mieszkańców wsi Nowe 

Łęgonice, Łęgonice, Bieliny, Nowe Bieliny z dn. 27.09.2013 r. 

- od Samorządu Mieszkańców Osiedla Nr 1 z dn. 27.09.2013 r. 
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- od Towarzystwa Przyjaciół Nowego Miasta nad Pilicą z dn. 27.09.2013 r. 

- od p. Ewy Jakubiak sołtys wsi Godzimierz z dn. 30.09.2013 r. 

- od Rady Osiedla Nr. 3 01.10.2013 r.  

- od p. Agnieszki Kwapisz sołtys wsi Jankowice z dn. 07.10.2013 r. 

- pismo od p. Mariana Krzysztofa Dziedzica z dn. 27.09.2013 r. wystosowane 

do pani Burmistrz Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą przekazane do 

wiadomości Radzie Miejskiej. 

- pismo od Zakładu Usług Komunalnych z dn. 02.10.2013 r. wystosowane do 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowym Mieście nad 

Pilicą przekazane do wiadomości Przewodniczącemu Rady Miejskiej.  

- pismo od pani Burmistrz wystosowane do p. Mariana Dziedzica z dn. 

04.10.2013 r. przekazane do wiadomości Przewodniczącemu Rady Miejskiej.  

- pismo od Wojewody Mazowieckiego Nr LEX-I.4131.119.2013.BŁ. z dnia 

04.10.2013 r. o stwierdzeniu w części nieważności uchwały Nr 

XXXVII/227/2013 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 5 lipca 

2013 roku. 

- pismo od pana Mariana Dziedzica z dnia data wpływu 04.10.2013 r. 

wystosowane do pani Teresy Dudek Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej 

przekazane do wiadomości pani Burmistrz. 

 

Radny Tomasz Pietrucha zapytał o skutki prawne w związku na brak 

posiedzenia Komisji Oświatowo – Społecznej w okresie międzysesyjnym oraz 

podniósł problem terminowego przekazywania niezbędnych materiałów do 

pracy. Przewodniczący Rady wyjaśnił, że posiedzenia komisji w okresie 

międzysesyjnym wynikają z potrzeb lub z planu pracy komisji. 

 

PKT 6a 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok.  

Radna Anna Czerwiowska zwróciła uwagę w zapisie kwoty w § 3 pkt. 2 ppkt. a) 

nowe brzmienie 827 038 zł.  

Radny Tomasz Pietrucha zwrócił uwagę na brak parafowania przez mecenasa 

projektu uchwały. Zapytał o zmiany zapisu nazwy zaplanowanego do realizacji 

zadania inwestycyjnego budowa sztucznego lodowiska.  

Pani Burmistrz wyjaśniła, procedurę zmiany nazwy zaplanowanego do realizacji 

w 2013 roku zadania inwestycyjnego pn. ,,Budowa sztucznego lodowiska 

ORLIK BIAŁY”. Aktualna nazwa brzmi ,,Budowa lodowiska sztucznie 

mrożonego z wykorzystaniem płyty w sezonie letnim”. Zmiana nazwy była 

konieczna w związku z tym, że nie ma już programu ,,Biały Orlik”. Nie 

zdążyliśmy ze złożeniem dokumentów, spowodowane to było przedłużającą się 

procedurą zmiany planu zagospodarowania przestrzennego dla tej części na 

której ma powstać lodowisko. Procedura zmiany planu trwała prawie dwa lata.  
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Pan Przewodniczący udzielił odpowiedzi radnemu Tomaszowi Pietrucha 

wyjaśnił, że Radni otrzymali projekty uchwał do pracy na posiedzenia komisji 

bez podpisu mecenasa. Na obrady dzisiejszej sesji jest w posiadaniu projektu 

uchwały z podpisem mecenasa sprawdzonym pod względem merytorycznym. 

Radny Tadeusz Jędryka zapytał o funkcjonowanie techniczne płyty lodowiska. 

Pani Burmistrz ogólnie wyjaśniła i dodała, że szczegółowych wyjaśnień może 

udzielić osoba wykonująca dokumentację i koncepcję lodowiska. 

 

Więcej pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za 13 radnych, na stan obecnych 14 radnych na sali, 

przeciw 0, wstrzymało się 1. Uchwalono uchwałę Nr XLI/241/2013 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 6b 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą na lata 2013-2018. 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę na błędny zapis w Objaśnieniu w pkt. I 

ppkt. 1 ppkt. a) w kwocie nowe brzmienie ,,2 613,00 zł.”.  

Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za 13 radnych, na stan obecnych 14 radnych na sali, 

przeciw 0, wstrzymało się 1. Uchwalono uchwałę Nr XLI/242/2013 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 6c 

 Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza do zakupu nieruchomości.  

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę błąd w zapisie w §4 brzmienie ,,2011 

roku” zastąpić ,,2013 roku”. 

Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za 14 radnych, na stan obecnych 14 radnych na sali, 

przeciw 0, wstrzymało się 0. Uchwalono uchwałę Nr XLI/243/2013 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutową przerwę w obradach. Po przerwie 

wznowiono obrady. 

 

PKT 7 

Radny Tomasz Pietrucha odniósł się w kwestii obrad sesji w online w 

Internecie. Przewodniczący Rady wyjaśnił, że w nowym budynku Urzędu jest 
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przewidziane pomieszczenie sali konferencyjnej, w której udostępniane będą 

relacje z obrad sesji.  

 

PKT 8 

Informacje w kwestii odejścia z pracy na emeryturę przedstawiła pani dr. 

Elżbieta Z. Pni doktor powiedziała ,, przyszłam tutaj żeby wyjaśnić sprawy bo 

krążą informacje na temat mojego odejścia z pracy, a najczęściej takie, że 

rozmawiano ze mną, że przeprowadzano ze mną dwukrotnie wyczerpujące 

rozmowy, że ja nie byłam zainteresowana itd. Otóż sprawa wygląda zupełnie 

inaczej, żadnych rozmów nie było, chyba że pan dyrektor traktuje rozmowy 

może tydzień temu zadzwonił do mnie umówić się na rozmowę, umówiliśmy się 

na wtorek między godz. 10.00 a 11.00 po czym rano we wtorek otrzymałam 

wiadomość SMS, że ma pilny wyjazd i spotkać się nie może. To była jedyna na 

ten temat rozmowa. Być może że jest to traktowane jako typ rozmowy. Ja na 

emeryturę przeszłam z przyczyn czysto ekonomicznych dlatego, że 

dowiedziałam się że jest to ostatni moment, że miałam naliczoną emeryturę 

według starych zasad. W dniu 25 maja ukończyłam 60 lat. W kwietniu złożyłam 

papiery do dyrekcji o przygotowanie mi dokumentów i nic więcej, ani że chcę 

pracować, nie chcę pracować tylko przygotowanie dokumentów. Miałam czas 

do 27 lipca bo wtedy to wszystko musiało być w ZUS – e, więc zbierałam 

dokumenty i już w ciągu pierwszego miesiąca wiedziałam, że nikt nie jest 

zainteresowany żebym tutaj pracowała. Ponieważ zatrudniono do ZOZ – u dwie 

osoby zatrudnionych będzie więcej lekarzy, ale oczywiście poszła informacja 

znam dokładnie źródło tego i sposób w jaki to robiono, że na miejsce, takim 

jeszcze powiedziałabym nie zastąpioną z taką ironią panią dr. Elżbietę Z. już 

zatrudniliśmy dwie osoby. Potem do mnie jedna z osób, która pisała polecenie 

znalezienia kogoś na alergologa szpitalnego, pyta jaką specjalność musi mieć 

osoba i pyta o szczegóły różne, ale ja mówię że jestem i pełnię tę funkcję. Te 

sygnały były dla mnie jednoznaczne, że nikt nie chce żebym ja tutaj pracowała. 

A w związku z czym 25 lipca mijał ten okres, kiedy ja musiałam się 

wypowiedzieć. Około trzech czterech dni wcześniej poszłam do dyrekcji 

chciałam rozmawiać, powiedziano mi że pana dyrektora nie ma natomiast pani 

dyrektor jest zajęta. To wszystko. Ja myślę, że są takie czasy że o lekarzy to 

zabiegają dyrekcje. To nie my musimy się starać o pracę bo pracy dla nas jest 

dużo. Ja proszę państwa mam propozycję z Potworowa, Odrzywołu, Mogielnicy 

trzy propozycje z Grójca, gdzie jedna przyjęłam i jeżdżę jeden raz w tygodniu 

jako alergolog. Nie ma żadnego problemu. Z tej całej sytuacji jest pewien interes 

na to czy tutaj zależy tym ludziom żeby byli tutaj dobrzy lekarze. Z tego jak 

mówią ja nie jestem zarozumiała, ale ja miałam dużo pacjentów i o czymś to 

świadczy. Wiem też , że kolejne osoby szykują się do odejścia i to nie dlatego że 

mało zarabiają bo tutaj rzeczywiście zarabiamy bardzo niewielkie pieniądze, 

natomiast z powodu atmosfery jaka panuje. Tutaj jeżeli ktokolwiek upomni się o 

jakikolwiek sprzęt, ja np. upomniałam się o Holtera jest to przy starszych 
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pacjentach absolutnie niezbędny sprzęt, którym my powinniśmy dysponować. A 

kosztuje ten sprzęt tyle co te trzy powieszone telewizory. No więc pytam się co 

jest pierwsze, czy ten sprzęt, czy te telewizory wiszące w Przychodni. I takich 

sytuacji mogłabym wymieniać dużo. I tutaj człowiek który się o coś upomina, 

który chce aby dla pacjentów coś dobrego było jest wrogiem numer jeden i 

nazwane jest to kalaniem własnego gniazda. Przytoczę państwu cytat z mojego 

ulubionego pisarza Norwida, który mówił ,,czy ten ptak kala gniazdo co je kala 

czy ten co mówić o tym nie pozwala”. Atmosfera od czterech, pięciu lat jest 

dramatyczna i ja o tym nie boję się mówić, ludzie się boją jednych, drugich. 

Stworzona jakaś banda donosicieli. Pytam kiedyś jedną kobietę pacjentkę – 

proszę pani czy pani musi tak na swoich kolegów donosić, bo to jest małe 

środowisko my o sobie dość dużo o sobie wiemy. Musze pani doktor bo stracę 

pracę. Nie może być tak, żeby była taka atmosfera. Szpital jest placówką w 

której nie powinno być żadnej polityki. Państwo przychodzicie tam, tu widzę 

wielu, którzy u mnie bywali przychodzicie tam po to żebyśmy Wam jak 

najlepiej pomagali, służyli i troszczyli się o wasze zdrowie to co macie 

najcenniejsze. Natomiast atmosfera jaka jest w tej chwili absolutnie na to nie 

pozwala. My powinniśmy tworzyć zgrany zespół ludzi, którzy służy pacjentom. 

Nie może tak być i ta atmosfera nie boje się tego powiedzieć została popsuta 

przez pewną panią, którą nie wiem z jakich powodów ktoś tutaj wprowadził, 

która do tej funkcji nie dorosła, która ma problemy sama z sobą. Może nie 

powinnam tego mówić może ktoś będzie mnie podawał do sądu, ale ja zadaję to 

w formie pytania czy tak powinien być rządzony szpital. W sumie żal mi moich 

pacjentów bo nie wiem czy np. państwo dyrektorstwo, ja uważam że powinni 

mnie poprosić do rozmowy. Czy Oni zdają sobie sprawę z tego, że kontrakt z 

alergologii nie będzie realizowany. Nie zgarną człowieka, który przyjedzie im 

trzy razy w tygodniu do Przychodni. NFZ wymaga, że ma być trzy razy w 

tygodniu w Przychodni lekarz, trzy razy w tygodniu czynna poradnia 

alergologiczna. Ja pracuję jako alergolog w Grójcu ale jeżdżę tylko jeden raz bo 

tam nie ma kontraktu z NFZ. Jest to prywatna przychodnia. I jeśli dyrekcja nie 

zatrudni nikogo to ten kontrakt przepadnie, bo nie otrzymają kontaktu jak lekarz 

będzie przyjmował jeden raz w tygodniu. Bo wiem jak pracują moi koledzy, 

większość tak pracuje. Może się narażę tej części radnych, społeczeństwu, ale ja 

mówię w trosce o naszych pacjentów i to nie jest także moje zdanie. Wczoraj 

robiłam pożegnanie dla koleżeństwa w Domaniewicach rozmawialiśmy również 

o tych sprawach i grono moich koleżanek i kolegów lekarzy i pielęgniarek jest 

bardzo niezadowolona z tej atmosfery w szpitalu. Właściwie tyle co miałam do 

powiedzenia”. 

 

Następnie pan Przewodniczący odniósł się do pisma od mieszkańców w sprawie 

przywrócenia pani dr Elżbiety Z. do pani Burmistrz. W związku z powyższym 

na wniosek pani Burmistrz została zaproszona na poprzedniej sesji Rady 

dyrekcja szpitala nowomiejskiego celem złożenia wyjaśnień.  
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Głos zabrała pani dr. Elżbieta Z. ,,charakterystyczną rzeczą jest na naszym 

terenie, że ludzie się boją, ludzie się boja w szpitalu ja słyszałam bo do mnie 

dzwoniły dwie osoby że jakieś pismo piszą, ale odradzałam powiem szczerze bo 

to nie ma najmniejszego sensu, no ale pacjenci mają swoje jakieś powody żeby 

pisać. Więc te dwie osoby, które do mnie dzwoniły ja wiem kto to jest, może się 

bały. I najprawdopodobniej tak było bo później byłyby szykany, represje jakieś. 

Ja przyjeżdżam od 1979 roku do miasta i to było piękne, wesołe miasto z masą 

ludzi. Wtedy z mężem postanowiliśmy, że tutaj się przeprowadzimy ale to co 

jest w tej chwili to woła o pomstę do nieba. Jakieś waśnie jakieś kłótnie brak 

szacunku dla siebie, brak jakiejś życzliwości jest to nie do przyjęcia absolutnie”. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że niewątpliwie z pewnymi uwagami pani 

doktor się zgadza bo ten brak szacunku, zrozumienia jak pani doktor zauważyła 

jest we wszystkich środowiskach  

 

Następnie głos zabrała pani Burmistrz nawiązując do wypowiedzi pani doktor, 

stwierdziła, że jest przykro słyszeć, w latach siedemdziesiątych miasto tętniło 

życiem, a teraz przestało. Przy czym zaznaczyła, że wiele zaplanowanych i 

wykonanych zadań inwestycyjnych jest zaskarżane. Nawiązując do wypowiedzi 

pani doktor zgadza się polityki w szpitalu nie powinno się uprawiać i trzeba się 

temu przeciwstawić.  

 

Pani dr Elżbieta Z. powiedziała ,,w naszym szpitalu mamy dobrze 

zdiagnozowane, kto tam to wszystko psuje. Domyślam się, że pani Burmistrz 

ma na myśli pana Senatora Karczewskiego”. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że nie ma na myśli pana Senatora. 

 

Pani dr Elżbieta Z. powiedziała ,,atmosfera jest zdiagnozowana i zgadzam się. 

Samorządowcy jesteście zdiagnozowani przez ludzi, żeby nam służyć i żeby coś 

tutaj w tym Nowym Mieście powstało. No przepraszam a co takiego powstaje, 

gdzie są miejsca pracy ludzie wyjeżdżają mieszkańców ubywa, inwestorów 

słyszałam, że się przepędza, więc gdzie są miejsca pracy po co nam te drogi co 

my będziemy używać jak młodych nie będzie., przecież o tym trzeba pomyśleć. 

Powinny być jakieś inwestycje jakaś nawet konkurencja dla pracy w szpitalu, 

czy w jakiejś innej gminie żeby wybierać tu ludzi najlepszych, a nie tylko po 

znajomościach”. 

 

Pan Przewodniczący Rady zgodził się z panią doktor, że miejsca pracy są 

podstawą. Tylko, że gmina ma przygotować teren pod zakłady pracy i takie 

tereny są przygotowane. Wszystko robimy, aby inwestorzy przybyli. To nie 

gmina buduje zakłady pracy tylko inwestorzy, gmina ma stworzyć im warunki.  
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Pani doktor Elżbieta Z. powiedziała ,,że w jednej z dzisiejszej gazet napisane 

było, że gmina wystosowuje pisma z ofertą do inwestorów. Ponadto pani doktor 

odniosła się do turystyki”. 

 

Pan Przewodniczący Rady odpowiedział, że przy realizacji zadań 

inwestycyjnych Gmina napotyka trudności. Przykładem było zaplanowane 

zadanie budowy dwóch pomostów na rzece Pilica w miejscowości Gostomia i w 

Nowym Mieście . Na dzień dzisiejszy ujęta została realizacja zadania budowy 

jednego pomostu w Nowym Mieście. Gmina stwarza warunki do rozwoju 

turystyki natomiast hotele, powinny budować prywatne osoby. 

 

Pani doktor Elżbieta Z. powiedziała ,,pani doktor przytoczyła inwestycje, które 

powstają w sąsiedniej gminie Mogielnica Brzostowiec. Słyszałam, że inwestor 

chciał kupić tereny na wschód od Nowego Miasta tylko Urząd nie był 

zainteresowany. Ja powtarzam to co mówią ludzie”.  

 

Pani Burmistrz powiedziała, że w Urzędzie był przedstawiciel inwestora z 

Ukrainy i pytał się o tereny pod inwestycję. Pani Burmistrz pokazała jakimi 

Gmina terenami dysponuje. Za dwa dni dowiedziała się, że grunty wolą w 

Brzostowcu od prywatnej osoby. Gmina może tylko sprzedać grunty w drodze 

przetargu, natomiast od osoby prywatnej to można ustalić sobie cenę w różny 

sposób. Kupuje przedstawiciel, płaci inwestor z Ukrainy.  

Przewodniczący Rady odpowiedział, że Gmina nie posiada gruntów do 

sprzedaży na wschód od Nowego Miasta. 

 

Głos zabrała przewodnicząca Osiedla pani Grażyna Plęs – Banach zapytała czy 

nie ma możliwości podjęcia inicjatywy, żeby pani doktor u nas została. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że gdyby było złożone zostało podanie o 

wyrażeniu woli dalszej pracy w szpitalu nowomiejskim nie byłoby przeszkód. 

 

Pani doktor Elżbieta Z. powiedziała ,,ja zgłosiłam prośbę o przygotowanie 

dokumentów do emerytury i wtedy powinny być rozmowy, a nie robienie 

wszystkiego żeby mnie zniechęcić do jakichkolwiek rozmów, przecież to jest 

jasne i wyraźne, że Ci państwo nie chcieli żebym ja tutaj pracowała. A ja im w 

niczym nie przeszkadzałam prócz tego, że upomniałam się o jakiś sprzęt, który 

powinien być zwłaszcza że jak ja widziałam trzy telewizory zamiast np. holdera. 

To oni powinni zabiegać o dobrych pracowników nie ja bo za to biorą ciężkie 

pieniądze, bo ja pracowałam za 2600,00 zł. pensji robiąc robotę za trzech 

lekarzy”. 
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Głos zabrał sołtys wsi Domaniewice pan Dariusz Dziuba. Zaproponował jeżeli 

jest taka możliwość, aby Gmina była mediatorem stron i wyjaśnić pewne 

sprawy.  

 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby pani doktor przedłożyła podanie o 

wyrażeniu chęci pracy w tutejszym szpitalu. 

 

Pani doktor Elżbieta Z. powiedziała ,,że nie złoży podania, gotowa jest do 

rozmów”. 

 

Radny Tadeusz Jędryka odniósł się w kwestii miejsca ustawienia TOJ – TOJI. 

Zaproponował miejsce na Placu Kościuszki, chodniku od strony ulicy 

Warszawskiej. 

Pani Burmistrz wyjaśniła, że szalety są wybudowane dla mieszkańców przy ul. 

11 Listopada. 

 

Radny Tomasz Pietrucha odniósł się o potrzebie oświetlenia na Osiedlu Sady 

oraz nadmienił, że w najbliższym czasie przedstawi informację o inwestycji, 

która zapewni miejsca pracy.  

Radna Teresa Dudek podziękowała pani Burmistrz za pomoc i interwencje 

wycięcia gałęzi krzewów przy ul. Północnej. 

 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady zamknął obrady sesji. 

Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na zapisie w dyktafonie i 

stanowi integralną część protokółu.  

 

Protokółowała      Przewodniczył 

 

Marzena Białas      Zbigniew Kacprzyk 
         

 


